
Din cauza unei avarii RAJA,
s-a oprit apa la Cernavodă
2 martie 2018 16:53
Pentru  remedierea  unei  avarii  survenită  la  conducta  de
alimentare cu apă de la intersecția străzilor Biruinței cu T.
Vladimirescu  din  orasul  Cernavodă,  RAJA  Constanța  a  fost
nevoită  să  întrerupă  furnizarea  apei  potabile  astăzi,  02
martie 2018, în intervalul orar 11,45-16,00.

Sunt  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  de  pe  străzile
Biruinței, T. Vladimirescu, Independenței, Ghe. Doja precum și
străzile adiacente.

Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm că echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei  într-un  timp  cât  mai  scurt  și  pentru  reluarea
furnizării  de  apă.

 

Echipele  Polaris  au  deschis
drumul  unei  Ambulanțe  care
trebuia  să  preia  un  caz
urgent în cartierul Moară
2 martie 2018 16:53
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_Aseară, târziu, în cartierul de
case  Moară  s-a  solicitat
ajutorul  Ambulanței  pentru  a
prelua  un  pacient  care  avea
urgent  nevoie  de  ajutor  din
partea  cadrelor  medicale.

Cum  viscolul  era  puternic,  drumul,  blocat  de  zăpadă,  iar
vizibilitatea extrem de redusă, echipajul de pe Ambulanță a
avut, la rândul lui, nevoie de ajutor pentru a ajunge la
persoana în cauză. Astfel, un utilaj de la Polaris a ajuns
rapid în zonă și a deschis calea Ambulanței care, astfel, a
putut prelua pacientul pe care l-a transportat la spital.

 

Dimineață, 1 martie, echipele Polaris au început munca tot la
ora 3.00. S-a acționat cu freză, 6 autocompactoare cu lame, 3
împrăștietoare  de  material  antiderapant  (amestec  nisip  cu
sare) dotate și ele cu lame, dar și 5 buldoexcavatoare și un
telelift cu cupă.

Totodată,  trotuarele  au  fost  curățate  manual  de  către
muncitori, dar și cu un tractoraș și 2 ATV-uri. S-a acționat
de la un capăt la celălalt al municipiului, până la Castelul
de apă. Directorul punctului de lucru Mangalia, Florin Jianu
ne-a  declarat  că  pe  lângă  viscolul  puternic  și  oboseala
manifestată de muncitorii care au muncit de dimineață până
noaptea târziu, au avut probleme și din cauza defectării unui
ATV și a două lame. ”Din fericire, utilajele au fost reparate
în scurt timp, astfel că au fost retrimise pe teren. Astăzi,
am încheiat intervențiile la ora 18.00, dar mâne dimineață vom
fi din nou pe străzi începând cu ora 5.00. Pentru noaptea
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aceasta, vom lăsa o volă în zona IAS care să intervină dacă pe
parcursul  nopții  apare  vreun  incident  și  ar  fi  nevoie  de
intervenția  Ambulanței  sau  Pompierilor”,  a  precizat  Florin
Jianu.

 

Persoanele  cu  dizabilități
internate într-un centru din
Techirghiol  au  oferit  flori
și mărțișoare de 1 Martie
2 martie 2018 16:53

Adulții  cu  dizabilități
îngrijiți  la  Centrul  de
Recuperare  și   Reabilitare
Neuropsihiatrică  „Artemia“  din
Techirghiol  au  oferit
mărțișoare, felicitări create de
ei  și  flori  doamnelor  și
domnișoarelor.

Pe o vreme atât de geroasă, gestul a adus în inimile acestora
o părticică din primăvara mult așteptată dar și multe zâmbete
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pe buze. 124 de adulți cu vârste cuprinse între 18 și 45 de
ani  trăiesc  în  Centrul  de  Recuperare  și  Reabilitare
Neuropsihiatrică  „Artemia“  din

Techirghiol.

Sunt persoane care suferă din cauza unor dizablități grave:
90% dintre acestea au handicap de gradul I iar, în majoritatea
cazurilor,  dizabilitățile  sunt  mixte:  mintale,  psihice,
neurologice,

fizice sau diverse afecțiuni medicale cum ar fi epilepsia
dezvoltată o dată cu înaintarea în vârstă.

Sute de pacienţi au ajuns la
secţia  Urgenţe  a  Spitalului
Judeţean Constanţa
2 martie 2018 16:53
Spitalul  Clinic  Județean  de  Urgență  “Sf.  Apostol  Andrei”
 Constanța  asigură permanenţa actului medical, fără niciun
fel de  sincope, indiferent de condiţiile meteo. De ieri, ora
10.00  până  astăzi,  ora  10.00,  la  UPU  au  fost  aduşi  264
pacienţi (59 cu vârste de până în 16 ani). Cele mai multe
cazuri,  228,  au  fost  repartizate  pe  Cod  Verde.  În  urma
investigațiilor  de  specialitate,  din  cele  264  persoane  au
rămas  internate  75  (17  Pediatrie,  3  Ortopedie
Traumatologie,ș.a).

La fel ca zilele trecute, din pricina temperaturilor scăzute,
la UPU au fost aduși mai mulți pacienți reprezentând cazuri
sociale. Aceștia sunt investigați, și, înfuncție de starea de
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sănătate sunt fie internați, fie transferați la adăpostul pus
la dispoziție de autoritățile locale. De ieri şi până astăzi
dimineaţă, la UPU au fost înregistraţi 5 pacienţi din această
categorie. Trei au fost duşi la adăpost, alţi doi sunt încă în
investigaţii.

Consilierii  Mangaliei  au
votat bugetul local
2 martie 2018 16:53

Reuniți în ședință ordinară în
cursul  zilei  de  ieri,
consilierii  locali  au  aprobat,
printre  altele,  bugetul  de
venituri  și  cheltuieli  al
Municipiului Mangalia, pe cel al
Goldterm SA, precum și programul
de  evenimente  pentru  anul  în

curs. Totodată, aleșii mangalioților au decis, cu 11 voturi
din  14,  încheierea  contractelor  de  închiriere  pentru
terenurile aflate în proprietatea UAT Mangalia pe care sunt
amplasate construcții cu destinația de garaj, pentru anul în
curs. Se pare că, pe marginea acestui subiect a și apărut o
nelămurire  privind  dezbaterea  publică  privind  parcările  de
reședință din oraș, unii dintre aleșii locali fiind convinși
că  aceasta  ar  fi  avut  loc.  Însă,  dezbaterea  cu  pricina,
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convocată,  inițial,  în  sediul  primăriei,  a  fost  amânată,
oficial, chiar de către inițiator, din cauza numărului foarte
mare de participanți, ce s-au călcat, la propriu, în picioare,
pe holurile instituției publice. Ulterior întâlnirii eșuate,
primarul Cristian Radu, a remis presei un comunicat, în care
arăta  că:  „s-a  propus  reluarea  dezbaterilor  la  o  dată
ulterioară, care va fi comunicată de autorități în timp util,
pentru ca cei interesați să analizeze propunerea de Regulament
și să aducă eventuale completări”.

Consilierii au mai votat, ieri, unele măsuri pentru încheierea
contractelor  de  închiriere  pentru  chiriașii  beneficiari  de
locuințe  de  la  stat,  în  vederea  intrării  acestora  în
legalitate.

Mai multe puncte de pe ordinea de zi au vizat vânzări de
terenuri cu diferite suprafețe, fie că este vorba despre zone
aflate în concesiune, fie despre unele situate sub extinderi
imobiliare.


